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Protokoll fört vid 

Kommunstyrelsens 

pensionärsråd (KPR) 2023-10-17 

 

Närvarande: 

Ordförande: Lena Hedquist (SPF Seniorerna) 

Vice ordförande:  Lena Sernevåg (PRO)  

 

Ledamöter:  Anders Lidbeck (SPF Seniorerna) 

  Astrid Kågedal (SPF Seniorerna) 

Marianne Rogell Eklund (PRO) 

  

Ersättare: Gerthrud Östlinder (SPF Seniorerna) 

Karin Schiöld (SPF Seniorerna) 

Leif Ladeby (PRO) 

Maivor Carlens (SPF Seniorerna) 

Marie-Louise Andersén (SKPF) 

Monica André (SPF Seniorerna) 

Sven-Eric Bergman (PRO) 

 

Förhinder: 

Ledamot:  Irene Svensson (SPF Seniorerna) 

  Lars-Erik Karlsson (PRO) 

  Margaretha Persson (SKPF) 

  Roland Eliasson (SKPF) 

  

Ersättare:  Claes Tjäder (PRO) 

  Inga Lundvall (SKPF) 

 

Övriga: Helena Kivisaari, adjungerad,  

  representant för (IKINUORET)  

 

 

Närvarande tjänstemän: Äldredirektör Patric Rylander, 

administratör Tina Jansheden och äldreombudsman 

Margareta Ericsson. 

 

Närvarande under punkt 1 till och med 5 är också 

verksamhetscontroller Anna Strömstedt. 
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1. Mötets öppnande 

Ordförande Lena Hedquist (SPF Seniorerna) öppnar dagens 

sammanträde och hälsar alla välkomna. 

 

2. Genomgång av närvaro 

Sekreterare noterar närvaro. 

 

3. Val av protokolljusterare 

Ordförande Lena Hedquist (SPF Seniorerna) utses att 

tillsammans med vice ordförande Lena Sernevåg (PRO) 

justera dagens protokoll.  

 

4. Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 

dagordning 

Två övriga frågor anmäls. 

a. Saknat ärende som finns på äldrenämndens 

föredragningslista. 

Frågan besvaras under punkt 10. 

b. Kriminella nätverk inom äldreomsorgen. 

Frågan besvaras under punkt 10. 

Dagordningen fastställs. 

 

5. Läsplattor genomgång 

Anna Strömstedt, verksamhetscontroller, avdelningen för 

digitalisering och it, påbörjar genomgång av uppkoppling 

och hantering av rådets nya läsplattor men på grund av 

tekniska problem skjuts detta upp till nästa sammanträde.  

KPR framför att de behöver instruktioner kring hur de kan 

göra anteckningar i dokumenten. 

Patric Rylander informerar om att äldrenämndens handlingar 

publiceras och finns att läsa på MeetingsPlus inför varje 

nämndsammanträde. 

   

6. Anmälan av protokolljustering KPR 2023-09-19 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 

7. Anmälan av protokolljustering ÄN 2023-09-26 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 

8. Genomgång av ärenden äldrenämnden 2023-10-24 

a. Ärende: Fördelning av medel för att motverka 

ensamhet genom kulturaktiviteter 

Dnr: ALD 2023/82 

Handläggare: Charlotta Olofsson och Tove Ahner 
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KPR har inga frågor eller synpunkter på ärendet. 

 

b. Ärende: Anmälan av ej verkställda beslut enligt 4 

kap 1 § SoL, kvartal 2 2023 

Dnr: ALD 2023/86 

Handläggare: Ann-Charlotte Ohlsson 

KPR har inga frågor eller synpunkter på ärendet. 

 

c. Ärende: Extra fördelning av medel till specialiserade 

hemtjänstgrupper 2023 

Dnr: ALD 2022/361 

Handläggare: Charlotta Olofsson och Tove Ahner 

KPR har inga frågor eller synpunkter på ärendet. 

 

9. Äldredirektörens information 

Patric Rylander presenterar budget och verksamhetsplan 

2024 och går igenom några av äldreomsorgens utmaningar, 

satsningar och ekonomiska förutsättningar.  

Presentationen förmedlas till KPR efter dagens 

sammanträde. 

 

10. Övriga frågor 

a. KPR frågar varför nämndärendet gällande riktlinjer 

för direktupphandling som tas upp på äldrenämndens 

sammanträde den 24 oktober inte finns med på 

dagens föredragningslista. 

Patric Rylander informerar om att det inte är samtliga av 

äldrenämndens ärenden som tas med på föredragningslistan 

för KPR och ett exempel är upphandlingsärenden. Däremot 

finns äldrenämndens handlingar att läsa på MeetingsPlus.  

 

b. KPR frågar hur arbetet ser ut kring brottslighet och 

kriminella nätverk inom äldreomsorgen samt hur 

brottslighet påverkar både staden och den enskilde. 

Patric Rylander och Margareta Ericsson informerar om att 

arbete mot välfärdsfusk sker gemensamt mellan stadens 

förvaltningar och har pågått i många år. Både 

avtalsuppföljningar och individuppföljningar är mycket 

viktiga frågor.  

KPR framför att det är viktigt att alla samhällsfunktioner 

samarbetar för att bekämpa brottslighet.  

Patric Rylander föreslår att en presentation kring 

äldreförvaltningens arbete mot välfärdsfusk hålls för KPR.   

 

Sekreterare Tina Jansheden 


